
 

Zápis ze  zasedání Dozorčí rady ÚTIA AV ČR, v.v.i., 
 

které se konalo dne 10.12.2008 v 10.00 v ÚTIA, m.č. 203 

 

Přítomni: prof. Ing. Václav Sklenička, DrSc., prof. Ing. Miloslav Vošvrda, CSc., doc. RNDr. Bohdan 

Maslowski, DrSc., RNDr. Antonín Šimůnek, CSc., Eva Dostálová. 

 

Pozvaní hosté: prof. Ing. Jan Flusser, DrSc., RNDr. Antonín Otáhal, CSc. 

 

 Zasedání Dozorčí rady zahájil její předseda, pan prof. Ing. Václav Sklenička, DrSc.  minutou 

ticha k uctění památky zesnulého člena Dozorčí rady ÚTIA, pana  RNDr. Antonína Sochora, 

DrSc. 

 Prof. Sklenička představil dozorčí radě nového člena DR, pana doc. RNDr. Bohdana 

Maslowského, DrSc., delegovaného Akademickou radou AV ČR.  

 Prof. Sklenička stručně seznámil členy DR s výsledky hodnocení ÚTIA AV ČR, v.v.i. Komisí 

pro hodnocení výsledků výzkumné činnosti pracovišť AV ČR a jejich výzkumných záměrů 

z oblasti věd o neživé přírode. Jak samotný ústav, tak i výzkumný záměr ústavu byly 

hodnoceny nejvyšším pozitivním stupněm. Relevantní protokoly o provedeném hodnocení 

budou členům DR zaslány, aby měli možnost se s nimi seznámit podrobněji. 

 Dr. Otáhal, zástupce ředitele ÚTIA,  podal informace o stavu čerpání rozpočtu ÚTIA, v.v.i. 

k 31.10. 2008. Konstatoval, že rozpočet k tomuto datu je vyrovnaný. Rovněž se zmínil o 

 rámcové představě rozpočtu na rok 2009. 

 Prof. Flusser stručně seznámil DR s obsahem posledního jednání Rady pracoviště ÚTIA, 

která mimo jiné jednala o mzdové politice ústavu.  

 Na žádost Dr. Otáhala po následné diskuzi vydala DR  předchozí písemný souhlas 

s  uzavřením nájemní smlouvy o pronájmu suterénní nekancelářské místnosti ústavu. 

 Závěrem prof. Sklenička poděkoval členům Dozorčí rady i hostům za dosavadní spolupráci  a 

popřál všem hodně úspěchů v novém roce. 

 

 

Zapsala: Eva Dostálová        

Kontroloval:  prof. ing. Václav Sklenička, DrSc. 

 

 


